
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 10. august 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1402
Vil ministeren redegøre for forbruget af tramadol og oxycodon i de danske fængsler?
Tallene bedes opgjort i forbrug, fordelt pr. år for de seneste fem år for hvert præparat, og
ligeledes opgjort i relation til antallet af indsatte, således at udviklingen kan iagttages. Der
henvises til artiklen ”Det kan gøre folk til narkomaner. Berygtet USA-medicin bruges af
9000 danskere”, Berlingske den 9. august 2021.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Morten Dahlin
formand
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